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	CCC非标准规格标志印刷模压年审申请表
Application Form for Printing/Pressing Irregular-Size CCC Mark 
Annual Verification

	申请人

Applicant
	

	生产厂

Factory
	

	工厂代码

Factory Code
	
	CCC证书份数

Quantity of CCC Certificates
	

	CCC证书编号

Certificate No.
	

	标志批准通知书编号(FZ)
Annual Verification Notice No.
	

	以下情况视为变更年审，申请流程同初次申请
The following situation should be regarded as Permission modification and the procedure shall follow as new application. 
1.使用形式变更，包括CCC标志尺寸、颜色、制作方式、CCC 标志的加施位置变更。
The usage forms modification including CCC logo size, color, position, the way of mark processing.

2.CCC证书中申请人或生产厂的名称发生变更。

Modification of applicant or factory name.

3.CCC证书增加。

New CCC certificate(s).

	除上述情况外的变更请作简要说明

Please Make an Brief Explanation of the Modification Content 

	邮寄地址

Postal Address
	
	邮政编码

Postal Code
	

	联系人

Contact Person
	
	电话Tel
	

	
	
	传真Fax
	

	
	
	邮件E-mail
	

	公司盖章和
授权人签字

Seal& Signature

	日期Date:     年Y     月M     日D


 CCC非标准规格标志印刷模压年审申请表填写指南
1.申请人：公司名称，应按照CCC证书中委托人（或申请人）的名称填写。
2.CCC证书编号：认证机构颁发的《中国强制性产品认证证书》编号。
3.标志批准书编号：标志中心发放的CCC批准书编号，以FZ开头。

4.邮寄地址和邮编：接收批准书的地址和邮编。
5.生产厂: 生产厂家名称，应按照CCC证书中生产企业名称填写。
6.工厂代码:由认证机构发放，一般在CCC证书生产厂后标注。若未标注，
应咨询认证机构。
提示：如代理机构提交申请，应一并提交加盖（申请人或生产厂）公章的授权委托书原件，须有授权人签字。
How to fill 
1.Applicant: Company Name, please keep in accordance with CCC Certificate. 
2.Certificate No.: CCC certificate number which issued by certification body.

3.Permission No.: CCC Permission number which issued by CCC Mark Centre.
4.Postal address and postal code: Address and postal code of receiving Irregular-size CCC Mark Printing/Pressing Permission. 

5.The way of mark processing: In which ways the Irregular-size CCC Mark be added (such as: Pressed, molded, and screen-printed etc.).
6.Annual Verification Notice No.: The notification numbers which sent by   

CCC Mark Centre.
Note: The authorization letter with signature and enterprise seal by the applicant or factory in case of the application made via an entrusted agent.
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